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Настоящая статья представляет собой рецензию на учебное пособие Ю.В. Трунцевского и А.К. Егаяна «Конституционно-правовые 
основы противодействия коррупции». 

Рецензия посвящена рассмотрению с использованием сравнительного метода правовых вопросов противодействия коррупции, 
затронутых в учебном пособии Ю.В. Трунцевского и А.К. Есаяна «Конституционно-правовые основы противодействия коррупции». 
Отмечается важность таких исследований для выполнения международных обязательств России в сфере борьбы с коррупцией, изучения 
мирового опыта на предмет использования в национальном законодательстве, выявления особенностей антикоррупционных институтов 
государств, деятельности антикоррупционных судов и необходимости систематизации законодательства о коррупции в стране.
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This article is a review of the textbook by Yu.V. Truntsevskiy and A.K. Esayan Constitutional Law Bases of Corruption Combating.
The review is dedicated to a study of legal issues of corruption combating covered in the textbook by Yu.V. Truntsevskiy and A.K. Esayan Con-

stitutional Law Bases of Corruption Combating using a comparative method. The author notes the importance of such research for the discharge of 
the international corruption combating obligations of Russia, study of the world experience to be used in the national laws, identifi cation of peculiar-
ities of anti-corruption institutions of states, activities of anti-corruption courts and need for the systematization of laws on corruption in the country.
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